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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L A C J A  

 
w sprawie drogi rowerowej między jeziorem Rusałka a jeziorem Strzeszyńskim 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 uprzejmie proszę o podjęcie dalszych działań mających na celu przywrócenie bezpiecznej 
przejezdności na trasie między jeziorem Rusałka a jeziorem Strzeszyńskim. Temat zablokowania drogi – jej 
rozkopania oraz wycięcia drzew był głośny w poznańskich mediach kilka miesięcy temu. Mieszkańcy jednak 
stale dopytują radnych o powyższy temat. W związku z tym proszę też o informację jakie kroki są aktualnie 
podejmowane przez miasto celem przywrócenia drogi, czy rozważana jest możliwość odkupienia 
powyższego terenu lub ewentualnie wyznaczenie nowej ścieżki? 

 
 
          Z poważaniem  

 (-) Przemysław Plewiński 

Przemysław Plewiński 
Radny Miasta Poznania 
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